
男士基本款圆领T恤 TH

产品名称 男士基本款圆领T恤 TH

公司名称 南昌市天瀚实业有限公司

价格 .00/个

规格参数 货号:/
品牌:TH
货源类别:现货

公司地址 江西省南昌市青云谱区昌南工业园五路5号

联系电话 13907086593 13870905922

产品详情

货号 / 品牌 TH
货源类别 现货 风格 休闲
图案 纯色/空白 特殊工艺 无
领型 无领 袖长 短袖
是否连帽 不连帽 面料 全棉
适合季节 夏季 厚薄 普通
单件重量 000（g） 颜色 /
尺码 S、M、L、XL、XXL 领口形状 圆领

男士基本款圆领t恤

1、面料：全棉

2、克重：100-200克

3、风格：圆领短袖空白t恤

4、普通-高等质量、低价-高价

5、代加工服务

men"s t-shirts

1、fabric: 100% cotton



2、style: round neck, short sleeves, no printing

3、size: s-3xl

4、high quality, competitive price

5、oem service

公司介绍

 南昌市天瀚实业有限公司成立于2004年，专门以生产针织服装为主导产业的企业。

 我厂现有规模：固定资产近200万元，厂房建筑面积1800平方米，拥有缝纫设备100台。我公司能生产
各种中高档的针织文化衫、t恤衫、polo衫、薄绒套衫、背心、童装等几大类近百种印花，绣花，纯色针
织服装。 我厂现有员工110多人，其中有技术职称的员工和管理人员10余人，熟练工100人，公司管理制
度严格。我们本着诚信、谦和、开拓、进取的理念，追求“品质至上，优质服务，积极进取”，产品远
销欧美、东南亚、非洲等世界各地。
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nanchang tianhan industrial co., ltd. was set up in 2004, as a leading knitting clothing enterprise.the area of workshop
is nearly 1,700 square meters. we have 100 sewing equipment. our mainly products are t shirts, polo shirts, sport shirts,
interlock pullovers, vests.we have staff 110, including 3 production manger and more than 5qc. we adhere to the spirit
of "honest, humble, pioneering, and enterprising" and the pursuit of "superior quality, best service". our customers in
australia and poland have make business with us for 6 years. we are supplier of jeep (brand clothing). high quality and
reasonalbe price help us attract our customers. we have exported our products to oceania, europe, america, middle
east and south africa.here is my phone number 86-13657912080, our fax: 86-791-8482071. you can call and send
message to us.
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